
 

Zápisnica 

zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Rača 

konaného dňa 26.03.2024 

uznesenia č. 223 - 235 

 

Prítomní poslanci MZ MČ Bratislava-Rača: 

Drotován Ján 

Ing. Groch Vladimír 

Mgr. Pilinský Peter 

PhDr. Polakovič Ján 

Štefánková Marta 

Vrba Dominik 

Ing. Pajdlhauser Róbert 

Ing. Feik Michal, PhD. 

Ing. Milada Dobrotková, MPH 

Ing. Jošt Miloslav 

Mgr. Duda Marcel 

Ing. Štefanidesová Júlia 

 

Neprítomní poslanci MZ MČ Bratislava-Rača - ospravedlnení:  

Mgr. Luknárová Monika 

 

Neprítomní poslanci MZ MČ Bratislava-Rača - ospravedlnení:  

Máťuš Milan 

Rybanič Filip 

 

Program 

 

1.  Otvorenie, schválenie programu Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava–Rača 

2.  Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov uznesení a zápisnice 

3. Informácia o kontrole plnenia uznesení 

4.  Informácia o dodávateľovi stravy pre dôchodcov, prípadne o zmene dodávateľa a výberového 

konania na jeho získanie 

5.  Návrh Štatútu ubytovne na ul. Kadnárova 94 a 100 

6.  Návrh VZN č. 7/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 7/2022 o podmienkach používania 

symbolov mestskej časti Bratislava-Rača 

7.  Návrh na prevod spoluvlastníckeho podielu pozemku parc. č. 4741/2, zapísaného na LV č. 

10465 a prevod pozemkov parc. č. 4741/5, 4741/6, zapísaných na LV č. 3958, ako prípad hodný 

OZ 

8.  Návrh na prenájom (predĺženie doby nájmu) pozemkov parc. č. 475/64, 475/65, 475/67 na 

Tbiliskej ul., ako prípad hodný OZ 

9.  Návrh na prenájom časti pozemku parc. č. 1496/2 

10.  Informácia o vykonanej inventarizácii majetku, pohľadávok, záväzkov a rozdielu majetku, 

pohľadávok, záväzkov k 31.12.2023  

11.  Návrh na trvalé upustenie od vymáhania pohľadávky a návrh na jej odpis  

12.  Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača za rok 2024 

13.  Informácia o vybavení interpelácií 

14.  Interpelácie 

15.  Rôzne 17.30 – 18.00 hod. – vystúpenie obyvateľov 

16.  Záver 

  



 

1. Otvorenie, schválenie programu Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava–Rača 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 

 

program zasadnutia miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Rača. 

 

 Hlasovanie č. 1                                                                    UZN 223/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

10 10 0 0 0 

 

 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov uznesení a zápisnice 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení: 

Ing. Júlia Štefanidesová 

Jána Drotován 

 

b) schvaľuje 

overovateľov uznesení a zápisnice: 

Ing. Róbert Pajdlhauser 

Ing. Miloslav Jošt 

 

Hlasovanie č. 2                                                   UZN 224/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

10 10 0 0 0 

 

3. Informácia o kontrole plnenia uznesení 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedla Ing. Ingrid Vanerková, kontrolórka MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

A. berie na vedomie 

Informáciu o kontrole plnenia  

 

uznesení číslo 202 až 219 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 6. februára 2024 



 

 

uznesení číslo 183 a 191 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 12. decembra 2023 

uznesenie číslo 175 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 7. novembra 2023 

uznesení číslo 132 a 147 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 27.júna 2023 

uznesení číslo 88 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 28. marca 2023 

 

a z rokovaní VO 2018-2022 uznesenia č. 508 a 551 

 

B. konštatuje, že 

(VO 2022 – 2026) 

 

uznesenia z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 06. februára 2024 

 

1. číslo:  UZN 203/06/02/24/P  UZN 204/06/02/24/P UZN 205/06/02/24/P 

 UZN 206/06/02/24/P  UZN 207/06/02/24/P UZN 209/06/02/24/P 

 UZN 210/06/02/24/P  UZN 211/06/02/24/P UZN 212/06/02/24/P 

 UZN 214/06/02/24/P  UZN 216/06/02/24/P UZN 219/06/02/24/P 

          splnené 

2. číslo: UZN 202/06/02/24/P                  v plnení 

    

3. číslo: UZN 217/06/02/24/P  UZN 218/06/02/24/P   neboli prijaté 

 

C. konštatuje, že 

 

1. uznesenia z rokovaní Miestneho zastupiteľstva v predchádzajúcom období VO 2022 – 2026 

 

MZ 12/12/23 UZN 183/12/12/23/P  UZN 191/12/12/23/P  v plnení 

MZ 07/11/23 UZN 175/07/11/23/P      v plnení 

MZ 27/06/23 UZN 132/27/06/23/P  UZN 147/27/06/23/P  v plnení 

MZ 28/03/23 UZN 88/28/03/23/P      v plnení 

 

2. uznesenia z rokovaní Miestneho zastupiteľstva VO 2018 – 2022 

       

MZ 28/06/22 číslo:  UZN 551/28/06/22/P a    v plnení 

MZ 29/03/22 číslo:  UZN 508/29/03/22/P     v plnení 

 

Hlasovanie č. 3                                                       UZN 225/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

11 11 0 0 0 

 

4. Informácia o dodávateľovi stravy pre seniorov, prípadne o zmene dodávateľa a výberového 

konania na jeho získanie 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

berie na vedomie 

informáciu o dodávateľovi stravy pre seniorov, prípadne o zmene dodávateľa a výberového konania na 

jeho získanie v predloženom znení. 

 

 

 



 

Hlasovanie č. 4                                                        UZN 226/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

11 10 0 0 1 

 

5. Návrh štatútu ubytovne na ul. kadnárova 94 a 100 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 

 

Štatút ubytovne Kadnárova 94 a 100 v predloženom znení. 

 

Hlasovanie č. 5                                                         UZN 227/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

11 11 0 0 0 

 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Rača č. 7/2024, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Rača č. 7/2022 z 27. 

septembra 2022 o podmienkach používania symbolov mestskej časti Bratislava-RačaRokovanie  

tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

Opravte ma, ak som to pochopil nesprávne, pán starosta, ale akože meníme VZN-ko preto, aby, ako 

keby druhá skupina dobrovoľných hasičov, ktorá ako keby pôsobí na území mestskej časti a naozaj stála 

za vytvorením a spravením naozaj silného a dobrého klubu a dobrého mena dobrovoľných hasičov v 

Rači a ideme tu naozaj teraz proti nim zbrojiť, aby nemohli používať znak Rače? Ja si myslím, že takéto 

združenia by si to zaslúžili a opravte ma, ak sa mýlim, že zmena tohto VZN-ka má nejaký iný cieľ. To 

je otázka. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem. Ak už nikto nie je prihlásený do diskusie, ukončujem diskusiu, poprosím návrhovú komisiu. 

Pán Polakovič, nech sa páči.  

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

Ja som položil otázku na starostu, ale tak vidím, že už tu začíname teda zavádzať nové zvyky, že starosta 

odmieta odpovedať poslancom. Ja si myslím, že som položil úplne jednoduchú zrozumiteľnú a veľmi 

ľahko, ľahko zodpovedateľnú otázku, či naozaj účelom zmeny všeobecne záväzného nariadenia je len 

to, aby hasičský zbor, ktorý ste odvolali vedenie naozaj škaredým, hnusným politickým spôsobom bez 

toho, aby bola vtedy tá strana vôbec vypočutá. Ale dobre, ja som si naozaj myslel, že ako keby táto téma 

je uzavretá, ale teraz naozaj, potrebujete ako starosta ešte ako keby kopnúť do tých chudákov hasičov, 

ktorí sa naozaj snažia vykonávať svoju činnosť ďalej, zháňajú si finančné prostriedky, naozaj 

nepotrebujú absolútne žiadnu súčinnosť Mestskej časti a my im ideme ešte hádzať polená pod nohy a 

naozaj riešiť takéto malichernosti, ktorými je to, že im zakážeme používať Račiansky znak? Pán 

starosta, nehnevajte sa, ale naozaj tu len potvrdzujete to, že ste len, poviem to možno aj veľmi 

expresívne, malý chlapec, pomstychtivý, ktorý chce ukázať to, že sa je neradno mu postaviť, lebo až do 

konca bude robiť všetko pre to, aby znepríjemnil týmto ľuďom, ktorí by sa dovolili ozvať a dovolili si 

povedať svoj názor, aby im znepríjemnil všetku činnosť. Som veľmi sklamaný, pán starosta, že cez 

takéto niečo sa nedokážete preniesť. A naozaj musím povedať, že je to veľký znak Vašej nevyzretosti. 

A naozaj som myslel, že takéto veci tu na zastupiteľstve neuvidím, mrzí ma to, ale bohužiaľ, a ten trend, 

ktorý ste nastolili, že Vám položím otázku a Vy ukončíte diskusiu, tak to už je naozaj vrchol. Ďakujem.  



 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán poslanec. Tento materiál prešiel Miestnou radou, kde ste zaňho hlasovali bez komentára. 

A čo sa týka môjho príspevku, tak sám ste navrhovali, že sa mám vždy prihlasovať do diskusie a túto 

diskusiu som nepokladal za vhodné sa do nej prihlásiť. Pán Groch, nech sa páči, s faktickou.  

Ing. Vladimír Groch (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja som chcel povedať to isté. Na rade nebola vznesená žiadna požiadavka a 

považujem to za politickú šou. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem. Ak už nikto nie je prihlásený, ukončujem diskusiu. Pán Polakovič, nech sa páči. 

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

Pán Groch, neboli by ste to Vy, keby ste sa neozval. Vy naozaj vždy a za každú cenu si musíte zastať 

starostu bez ohľadu na to, či to konanie je alebo nie je správne. Toto je obrovské sklamanie, pán Groch, 

že naozaj Vy neviete mať vlastný názor, a to nie je len pri tejto situácii, ale tu starosta keby povie, že 

ide rozpredať všetok majetok za euro hocikomu, tak Vy tu začnete tlieskať v strede a tancovať, aký je 

to skvelý nápad. A keď už rozprávame o tom, že som nevzniesol žiadnu námietku. A že som zahlasoval 

za tento návrh, tak si skúste pozrieť zápisnicu z Miestnej rady, pán Groch. Dobre, lebo ja si tu naozaj 

myslím, že tu tí poslanci nevedia, o čom rozprávajú potom a potom sa ťažko diskutuje, keď naozaj sa 

tu vymýšľajú nejaké, nejaké scenérie a na základe toho tu idete hovoriť o nejakom politickom cirkuse. 

Ja tu rozprávam práve preto, lebo odvolaná veliteľka hasičov, a ja už sa vrátim k tejto téme, keď ste ju 

teda otvorili. Keď prišlo k tomu odvolávaniu na návrh štyroch vtedajších členov, veľmi ma mrzelo, že 

ste nás o takomto niečom ako poslancov, ktorí nie sú vo Vašom, nazvem to, že koaličnom klube, ste nás 

ani neinformovali a naozaj sme to dostali len tak, na zastupiteľstve ako hotovú vec. Čo ma mrzelo ešte 

viac, že keď už ste mali možnosť sa stretnúť a vyjadriť sa k odvolávaniu vtedajšej veliteľky hasičov, že 

ste sa ani neunúvali si vypočuť tú druhú stranu. Odvolali ste veliteľku, ktorá tu obetovala dlhé roky na 

návrh veľkej menšiny vtedajších členov Hasičského zboru a bez toho, aby ste si druhú stranu čo i len 

vypočuli. Bez toho, aby ste si druhú stranu čo i vypočuli. A takýmto spôsobom, keď má fungovať 

Račianske zastupiteľstvo, že veci sa budú do poslednej chvíle tajiť, všetko si rozhodnete Vy za 

zatvorenými dverami, ja rešpektujem to, že máte väčšinu hlasov v zastupiteľstve. Ale jediné, o čo Vás 

žiadam, že nezdvíhajte ruky bezhlavo len preto, že vám to povie napr. pán starosta, lebo ma osobné 

spory s vtedajšou veliteľkou Hasičského zboru a že mali osobné problémy medzi sebou a už keď ste to 

urobili, tak aspoň naoko ste si mohli tú druhú stranu vypočuť. Lebo potom to naozaj vyzerá tak, že len 

slepo dvíhate ruky za všetko, čo Vám starosta navrhne a absolútne Vás nezaujíma, či to je správne, lebo 

to nie je správne, absolútne sa nad tým ani nezamýšľate. Takže toto nie je nič, nič závažné. Bohužiaľ, 

hasiči nebudú môcť používať Račiansky znak. Vyhrali ste, pán starosta, je to skôr trápne a detinské. 

Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Pán poslanec, keď otvárate návrh, ktorý navrhli hasiči, aby bolo jednoznačne dané, kto používa 

symboly, čo je úplne logické, pretože dvaja hasičské zbory, dva dobrovoľné hasičské zbor, zbory obce 

neexistujú, keď s tým máte problém, my to akceptujeme. Len nie úplne rozumiem, komu vlastne tieto 

Vaše príhovory dávate, lebo my vás počúvame už 5 rokov a v podstate je to stále o tom istom, diváci to 

pozerá pár ľudí, keď pre nich, tak okej, ale keď chcete osočovať ľudí, tak si prosím, na to vyberte nejaké 

iné fórum. Ja som veľmi spokojný s prácou našich hasičov. Sú to, sú to ľudia, ktorí sa naozaj snažia a 

ten rozdiel vidí každý. Osobné spory, animozity, útoky, to je vec, ktorú, ktorá je Vaša parketa, nie moja, 

čo ste ukázali aj v tejto Vašej diskusii a ukazujete ju v každej diskusii. Ja sa nebudem znižovať na Vašu 

úroveň komunikácie. Tento návrh bol jednoznačný, prešiel komisiou, prešiel Miestnou radou a dôvod 

je jednoduchý, aby ľudia vedeli jasne, čo je Dobrovoľný zbor v Mestskej časti Rača. Ak s tým máte 

problém, tak akceptujeme to, Vy musíte tak isto akceptovať hlasovanie Zastupiteľstva, ktorá je 

väčšinové a rozhoduje väčšinovo, keď máte akýkoľvek nápad, tak musíte presvedčiť väčšinu 

zastupiteľstva, ináč ten Váš nápad je v podstate iba diskusný príspevok, takže je to Vaše rozhodnutie. 

Pán Polakovič, nech sa páči. 

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

Pán starosta, presne ako ste to povedali, toto zastupiteľstvo pozerá naozaj veľké minimum ľudí a ja si 

myslím, že aj to ukazuje to, že mojím cieľom tu nie je robiť cirkus a nejakým spôsobom divadlo pre 

voličov, lebo ak ste si všimli, nezdieľam ani na sociálnych sieťach tieto veci teraz, ani nič podobné. 

Toto je čisto apel na poslancov, či naozaj mienia slepo hlasovať za všetko, čo im Vy poviete, za každú 



 

cenu hájiť každé to rozhodnutie, aj keď nie je správne, aj keď možno nie je morálne a keď už aj áno, tak 

sa aspoň pýtať. Ja zopakujem to, veď len stačilo, keby ste si vtedy len si vypočuli tú druhú stranu. Ale 

keď Vy ste nemali ani snahu si tú druhú stranu vypočuť, tak potom čo si mám o tom myslieť? A možno 

zvážim teda opäť, že budem mať takéto vystúpenia, ktoré budem dávať aj von na internet, nech to možno 

má aj nejaký efekt smerom k verejnosti, lebo evidentne sa Vám nepáči, keď sa snažím dohovárať len 

čisto poslancom bez toho, aby som to dával na verejnosť a viackrát som Vám povedal aj na komisii, pán 

starosta, aj teraz nedávno na rade, aj predtým, že vyjadrujem len svoj názor, čo sa mi nepáči a že 

nemienim to rozmazávať po sociálnych sieťach. A to aj držím, aj naozaj už rok a pol, vždy sa Vám 

snažím osobne povedať svoje problémy, buď Vám alebo ostatným poslancom. Robím to takto, nepáči 

sa Vám to. A nerozumiem potom, čo mám robiť ako poslanec? Mám byť aj ja ticho? Pozerať sa na to, 

ako si odhlasovávate absolútne všetko? Už od začiatku, od prvého Zastupiteľstva, ktoré tu bolo, o 

rozdeľovaní komisií atď. Vždy som naozaj hovoril len môj názor bez toho, aby som robil nejaké 

politické divadlo na sociálnych sieťach. Ale evidentne to nefunguje ani tak a ak sa dovolím ozvať, tak 

začnete tu rozprávať na mňa, že som nejaký cirkusant alebo tu robím divadlo. Ja som volený zástupca 

Mestskej časti a je úplne normálne, že na Miestnom zastupiteľstve poviem svoj názor. Ale tak teda 

evidentne medzi štyrmi očami a medzi poslancami to efekt nemá, bohužiaľ. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Pani Štefanidesová, nech sa páči. 

Ing. Júlia Štefanidesová (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Ja by som sa rada vyjadrila k zavádzaniu ohľadom stretnutia s bývalým Hasičským 

zborom. 5. júna 2023 požiadala pani Olenočinová o stretnutie všetkých poslancov, vrátane Vás, pán 

Polakovič. Stretnutie navrhla 8. 6. 2023 o 18:30, na čo pán starosta v kópii na všetkých odpovedal, že 

teda potvrdzuje možnosť stretnutia a na tomto stretnutí som bola ja osobne prítomná, ako aj zástupca 

starostu, pán Pajdlhauser bol prítomný, Vás si tam nepamätám, že by ste boli prítomný Vy. Takže 

stretnutie s pani Olenočinovou prebehlo, bavili sme sa vecne o problémoch, ktoré sú a možnostiach 

riešenia. Pravda je taká, že tento materiál, ktorý je predložený, bol jednoznačne schválený v komisii 

sociálnej a školskej, nevzniesli sa žiadne námietky a považovali sme za praktické, aby boli jednoznačne 

odlíšení jedna skupina hasičov od druhej. Takisto ako na futbale, nemajú všetci rovnaké dresy, ale majú 

proste rozlišováky, takže je to úplne z hľadiska praktického primerané, aby jednotlivé hasičské 

zoskupenia mali logá v zmysle toho, ako sú organizované. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán Polakovič, s faktickou, nech sa páči. 

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

Teda Vy ste mali stretnutie, pani Štefanides, s klubom ešte predtým, ako bola odvolaná veliteľka 

hasičov, kde ste ju informovali o tom, že bude odvolávaná, hej? Môžte odpovedať, keby ste nás, môžte 

zapnúť.  

Ing. Michal Feik, PhD. (poslanec)  

Pán Feik, nech sa páči.  

Ing. Michal Feik, PhD. (poslanec)  

Ja len chcem v krátkosti reagovať na to zovšeobecňovanie, že dvíhame tu ruky. Ja chcem práve povedať, 

že dávam aj ostatným mestským častiam za príklad toho, ako funguje toto mestské, toto Miestne 

zastupiteľstvo, ako funguje veľmi dobre spolupráca so starostom, ako fungujú komisie, kde preberáme 

veci, ako sa veci, ktoré preberieme na komisii, premietajú do materiálov, ako efektívne toto 

zastupiteľstvo funguje, vrátane napr. rozpočtu, ktorý bol schválený hádam do pol hodiny, čiže bol by 

som nerád, pán poslanec, keby sme tu zovšeobecňovali. Naozaj som rád, že funguje toto zastupiteľstvo, 

aj tá spolupráca takto. A prosím, zachovajme si to. Čo sa týka tohto Hasičského zboru, ja som to už 

niekoľkokrát povedal, že mňa tie argumenty za odvolanie presvedčili, ja som si to bol osobne 

niekoľkokrát pozrieť, nebol som spokojný s tou činnosťou, takže som úplne slobodne na základe 

vlastného nejakého pozorovania dospel k tomu, že treba tam tú výmenu spraviť. Bol som tam 

niekoľkokrát aj následne, bol som si pozrieť aj zásah priamo toho Hasičského zboru v teréne a 

konštatujem, že to rozhodnutie, ktoré sme urobili v minulosti, bolo správne.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán Polakovič s faktickou, nech sa páči. 

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

No Vy konkrétne, pán Feik, ste ma v tejto téme sklamali úplne, že najviac. Ja si ešte pamätám tie Vaše 



 

slová o spolupráci, o tom, ako si musíme povedať, keď sa bude riešiť nejaká téma, lebo však všetci sme 

poslanci, všetci sme Zastupiteľstvo. Rovnako ste nám zamlčali, že takéto nejaké stretnutie prebehlo, 

nám ako celému klubu a všetkým členom nášho poslaneckého klubu. A rovnako ste sa tam vtedy 

zúčastnili a rovnako ste si nevypočuli vtedy druhú stranu, rovnako ste si ani nenechali zavolať druhú 

stranu a rovnako ako aj ostatní ste neinformovali zvyšok poslaneckého zboru, že sa takéto niečo chystá. 

Takže prosím Vás, Vy by ste mali byť ten posledný, ktorý by tu mal hovoriť o nejakej širokej spolupráci 

poslaneckého zboru a poslancov. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán poslanec. Myslím si, že nie je lepšia referencia toho dobrého kroku odvolania pani 

Olenočinovej a nového zboru, ako Vy osobne, keďže Vy osobne tak veľmi srdnato obhajujete bývalé 

vedenie, tak naozaj nie je asi lepšia referencia na tú výmenu. Čo o tom je vidno aj táto diskusia. Ak už 

nikto nie je prihlásený, ukončujem diskusiu, poprosím návrhovú komisiu. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Rača č. 7/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecné záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Rača č. 7/2022 z 27. septembra 2022 o 

podmienkach používania symbolov mestskej časti Bratislava-Rača v predloženom znení. 

 

Hlasovanie č. 6                                                        UZN 228/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

12 9 1 2 0 

 

7. Návrh na prevod spoluvlastníckeho podielu pozemku registra C KN parc. č. 4741/2, zapísaného 

na LV č. 10465 a prevod pozemkov registra C KN parc. č. 4741/5, 4741/6, zapísaných na LV č. 

3958, k.ú. Rača, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 15 písm. f) zákona SNR 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Dobre, ďakujem. Prejdeme bodu číslo 7, ktorým je Návrh na prevod spoluvlastníckeho podielu. Jedná 

sa o, to, sú tie Paseky. Áno, jedná sa o prevod, po súhlase od hlavného mesta Paseky, Na pasekách 19. 

Je to vec, ktorá sa rieši už dlhé roky, takže veríme tomu, že tento návrh a po schválení vášho schválení 

Miestnym zastupiteľstvom už teda bude dokončený do konca tento problém parkovacích miest a 

pozemkov, Bytový dom Na pasekách 19. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Pán Pilinský, nech sa páči.  

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Ďakujem, ďakujem. Ja by som sa rád spýtal, či teda, myslím, že aj mesto to uvádzalo v tom svojom 

pozmeňujúcom súhlase, že treba riešiť komplexne aj ten pozemok, ktorý je pod domom, aj tie, tie ostatné 

priľahlé pozemky, tzn. tá komunikácia, nielen tie parkoviská, tak sa chcem spýtať, či teda je to riešené 

komplexne a či teda je ponuka taká, že buď zoberú všetko alebo nedostanú nič. Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Pán Janík, nech sa páči. Môžte trocha, spracovateľ, pán Janík vám k tomu viac povie. Čo sa týka tohto 

návrhu, tak chceme ho už uzavrieť, tzn. že tí obyvatelia, čo nebudú akceptovať ten návrh, tak už 

jednoducho to nebudeme ďalej riešiť, takže tí, čo to budú akceptovať z tých obyvateľov, tak to odkúpia 

a tí, čo nebudú to akceptovať, tak to ostane v stave súčasnom. Pán Janík, nech sa páči. 

pán Janík  

Vlastne pozemky sa budú predávať všetky, všetky pozemky sa budú predávať naraz, taká je podmienka 

hlavného mesta. Že vlastne všetky pozemky sa budú predávať naraz. Nedá sa predávať iba jeden, všetky 

4, všetky 3 prístupové pozemky pod domom sa budú predávať a na parkovanie áut sa budú predávať 

naraz všetky.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  



 

Pán Pilinský, nech sa páči. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Ktorí to akceptovať nebudú, tak ich podiel odkúpia tí, ktorí to akceptovať budú. Hej? Akože nestane sa 

nám, že lebo si povedal, že len tí, ktorí budú reagovať, tak tým sa to odpredá a ak ostatní nie, tak tí z 

toho budú von, takže tak sa to urobí? 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Tých, čo, tých, čo nebudú na toto reagovať, tak tie parkovacie miesta napr. dáme do predaja obyvateľom 

celej, celej ulice, napr., hej? Tzn., že kto nebude akceptovať tento návrh aj s tými parkovacími miestami 

a so všetkým v jednom balíku, tak tým pádom bude už voľný, voľný priestor na tie pozemky, že ich 

môže odkúpiť, alebo prenajať si ich niekto iný. Pravdepodobne ich dáme do prenájmu ako vyhradené 

parkovacie miesta. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Rozumiem, ale to sa týka len tých parkovacích miest, ale mne ide o to, že aby tam neostali proste ten, 

ten pozemok pod barákom a tá priľahlá komunikácia, že či máme nejaký, nejaký modus operandi, ako 

ich donútiť, aby si podľa mňa, aby si vysporiadali pozemok pod svojou nehnuteľnosťou. Keďže my to 

ponúkame ako balík, tak je asi nezmysel ponúkať to parkovacie miesto niekomu oproti z bytovky a 

zároveň by kúpil aj cestu a pozemok pod bytovkou, to je asi nezmysel, to asi nechceme. Len aby sa nám 

teda nestalo to, že sa tam predajú z tých, ja neviem, 15 parkovacích miest 5, lebo ostatní o to mať záujem 

nebudú a tie zvyšné 2 pozemky proste ostanú v takom stave, v akom sú teraz. To, tzn. naše, bez nášho 

využitia a pravdepodobne už potom nikdy ich nevysporiadame. Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem. Čo sa týka tých pozemkov, preto hovorím, že v tom prípade by išlo o prenájom parkovacích 

miest a čo sa týka tých spolu podielov v rámci domu, tak donútiť ich istým spôsobom nemôžeme, vie 

ich donútiť mesto na nejaký nájom, keďže užívajú ten pozemok, ale drvivá väčšina alebo prakticky 

všetci títo žiadatelia chcú to odkúpiť, takže nechceme zase tých, čo sú s tým okej, držať ďalšie roky, 

kým všetci budú súhlasiť, lebo je možné, že niekto z nich nebude súhlasiť, ale drvivá väčšina to odkúpi, 

takže tým pádom to chceme uzavrieť. Samozrejme, čakať na to, ako sa to rieši už v podstate viac jak 10 

rokov, že všetkých 11 vlastníkov budú mať totožný názor, tak to je skoro nereálne, takže je možné, že 

tento návrh, keďže sme im ho aj prezentovali, že je posledný, tak ho budú akceptovať všetci, ale 

samozrejme, zaručiť to nevieme. Pán Pilinský, nech sa páči. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Ale teda tam jestvuje tá možnosť, že teda nám tie zvyšné 2 pozemky ostanú, hej? Že proste odkúpia si 

parkovacie miesta a hento nám ostane, tak ja by som bol rád. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Parkovacie, nemôžu odkúpiť parkovacie, môžu kúpiť celý balík s parkovacími miestami, vieš, nemôžu 

samotné parkovacie odkúpiť. Tzn., že musia aj pod domom, aj ten (???) chodník. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Okej. takže chápem tak, že kvázi ostane podiel, príklad mesta, hej, že bude to pozemok v podielovom 

vlastníctve, bude tam 7 vlastníkov, lebo 7 z 15 reagovalo a tých, tých zvyšných 8/7, pardon, 8/15 ostane 

hlavnému mestu, hej? A proste o toto mi ide, aby sa to, aby sme potom neostali nakrátko, že oni si 

vyriešia parkovanie a ostatné ostane nám. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Nie, nie, oni musia kúpiť v celom balíku, že nevie kúpiť iba parkovacie mesto, je tam 11 vlastníkov a 

áno, môže sa stať, že 1, dvaja to neodkúpia, ale tým pádom nebudú mať vysporiadaný podiel pod domom 

a keď ho budú predávať, brať hypotéku atď., tak budú znevýhodnení. Takže je predpoklad, že keď to 

budú predávať alebo ktokoľvek to bude kupovať, bude mať záujem o odpredaný pozemok, takže 

myslíme si, že to vyrieši. Ale to, čo ty spomínaš, to sa nemôže stať, že by kúpili iba parkovacie miesto 

a nedoriešili by zvyšné pozemky.  

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Okej, okej, to mi stačí. Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Pán Jošt, nech sa páči.  

Ing. Miloslav Jošt (poslanec)  

Ja len jedna, tiež je to skôr právna otázka, že ak to chápem správne, tak momentálne je, je to 

bezpodielového spoluvlastníctva, čiže jediným, jediným vlastníkom je mesto, keď, ak by, ak by sme to 



 

chceli nejako fázovať alebo ak by sa to nepodarilo predať celé v jednom balíku, tak môže nastať, teda, 

to je, už začína tá otázka, že či môže nastať situácia, že tam bude tým pádom viacej spoluvlastníkov a 

už keď by sme to chceli dopredať v tom druhom kroku, že tak, ako si Michal ty povedal, že tým 

obyvateľom Na pasekách, že či už nebudeme v takej tej situácii, že musíme to najprv prednostne 

ponúknuť ostatným spoluvlastníkom, ktorí tam už budú a až potom to môžeme dopredať, čiže naozaj, 

ak to vieme predať v jednom balíku, že by sa to rozdelilo medzi tých, ktorí prejavili záujem alebo teda 

neviem, že či to uznesenie tak, ako je naformulované, že či to takto umožňuje, aby sme to proste v 

jednom balíku odpredali, aby sa, aby nám nezostali nejaké tri dvanástiny alebo niečo podobné, s čím 

nebudeme potom vedieť pohnúť. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Takto. Keďže sa jedná o 11 vlastníkov jednotlivých bytov, tak my ich nevieme donútiť, že všetci 11 to 

podpíšu a keď nie, tak nič sa nepredáva. Môže tam niekto mať iný názor. Doteraz tá diskusia bola o tom, 

že vyzerá to, že budú všetci akceptovať tento návrh, ale samozrejme vždy sa môže nájsť niekto, kto 

odskočí, ale nechceme znevýhodňovať tých ostatných, že by museli zase čakať donekonečna, keď si to 

chcú vysporiadať, budú mať vysporiadané. Keď tam bude nejaká časť nevysporiadaná, tak ďalší majiteľ 

bytu, ktorý bude po týchto, čo si to nevysporiadajú, tak bude mať pravdepodobne záujem, lebo je oveľa 

náročnejšie získať nejakú normálnu hypotéku a ďalšie veci, keď človek nemá pozemok pod domom. 

Takže to sú veci, čo predpokladáme, že vyrieši sa, ak teda nie súčasný nejaký vlastník, ale ten ďalší 

vlastník. Ale Mestská časť nemá žiadne náklady s tým pozemkom pod domom, takže pre nás to nie je 

nejaké, nejaké zásadné. A tie parkovacie miesta by sme nepredávali, ostali by pre tieto domy s tým, že 

by sme ich zatiaľ vedeli dočasne prenajať pre bytové domy vedľajšie alebo kohokoľvek, aby bol nejaký 

príjem z toho. A na nich bol samozrejme aj tlak, aby tam neparkovali zadarmo, aby si to sami 

vysporiadali. Pán Pilinský, nech sa páči.  

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Ja len chcem povedať Milošovi, že áno, že je to tak, že proste my si tým, keď tam ostane nejaký balík 

pozemkov, ktorý, na ktorý oni reflektovať nebudú, tak my si s tým trošku akože zhoršujeme 

manévrovací priestor, lebo tým pádom sa budeme musieť do budúcnosti, resp. aj mesto baviť s tými 

ôsmimi spoločnými vlastníkmi a dať prvé to predkupné právo pravdepodobne im. Neviem, či mesto 

umožňuje takéto rozdeľovanie, že im tam ostane nejaká, nejaký menšinový podiel, to si nepamätám, ale 

možno toto bude tlak aj na tých, ktorí ešte váhajú a chcú, teda rozmýšľajú o tom, že by do toho nešli, 

lebo potom tá možnosť toho odkúpenia bude problematickejšia, lebo tam budú, tam bude potrebný 

súhlas tých, ktorí to v tomto prvom kole akceptovali a budú tam už v nejakom podiele vlastníci. A ešte 

čo hovoril starosta ohľadne tej hypotéky, tak ja si myslím, že to v dnešnej dobe banke ako nejaký 

zásadný problém nevidia, pokiaľ je to pozemok, ktorý je hlavného mesta, resp. komunikácia, ktorá je v 

majetku mesta. Polka Rače, polka Krasňan je na mestských pozemkoch a banka na to bežne dáva 

hypotéku. Takže to je trošku iný prípad, ako keby mal niekto nevysporiadaný pozemok na nejakom 

reštituovanom pozemku alebo bez prístupu cez súkromný pozemok. Ďakujem. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 

 

prevod spoluvlastníckeho podielu o veľkosti 67601/103289 z celku na pozemku registra C KN parc. č. 

4741/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 329 m2, zapísaný na LV č. 10465 pre k.ú. 

Rača (pod stavbou bytového domu so súpisným č. III.1471), a prevod pozemku parc. č. 4741/5, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 268 m2, a pozemku parc. č. 4741/6, druh pozemku 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 281 m2 (po obvode bytového domu a prístupový pozemok), oba 

pozemky zapísané na LV č. 3958 pre k.ú. Rača, do príslušného podielového spoluvlastníctva žiadateľov 

- vlastníkov 11 bytov v bytovom dome za kúpnu cenu stanovenú na základe znaleckého posudku vo 

výške 140,53 EUR/m2, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 15 písm. f) zákona SNR 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, z dôvodu majetkoprávneho vysporiadania 

vzťahu k užívaným pozemkom žiadateľmi. 

Hlasovanie č. 7                                                       UZN 229/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

12 11 0 1 0 



 

 

 

8. . Návrh na prenájom pozemkov reg. CKN parc. č. 475/64, 475/65, 475/67-68, 70-71, k.ú. Rača 

na Tbiliskej ul. v Bratislave-Rači, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9aa ods. 2 

písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 

 

prenájom nehnuteľného majetku, pozemkov registra C KN parc. č. 475/64, 65, 67 o výmere spolu 61 

m2, a pozemkov registra C KN parc. č. 475/68, 70, 71 o výmere spolu 49 m2, zapísaných na LV č. 1, 

k.ú. Rača, pre Karola Liptáka, Závadská 22, 831 06 Bratislava, ako prípad hodný osobitného zreteľa v 

zmysle § 9aa ods. 2 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

z dôvodu prenájmu pozemkov zastavanými stavbami vo vlastníctve nájomcu a prenájom pozemkov 

zabezpečujúcich prístup k týmto stavbám, za týchto podmienok: 

-  doba nájmu: neurčitá; 

- cenu nájmu: v zmysle Smernice č. 8/2023 Mestskej časti Bratislava-Rača - Zásady hospodárenia s 

vlastným majetkom mestskej časti Bratislava-Rača a s majetkom zvereným do správy mestskej časti 

Bratislava-Rača za nájomné pozemkov pod garážami a pozemkov, cez ktoré je prístup ku garážam, t.j. 

11,- EUR/m2/rok a 6,- EUR/m2/rok. 

 

Hlasovanie č. 8                                                       UZN 230/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

12 11 0 0 1 

 

9. Návrh na prenájom časti pozemku registra EKN parc. č. 1496/2, k.ú. Rača (Petra 

Koňakovská) 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

Tu len uvediem, že prešlo to aj Finančnou komisiou a Miestnou radou, pán Janík upravil podmienky. Ja 

k tomu len poviem to, že tým, že my ako rodina už dlho bývame v okolí a keď si pamätáte, tak tam bolo 

niekedy to kolečko taký naozaj, že treťostupňový "pajzel" alebo taký "pajzel", tretia cenová, kde sa takí 

opití a nie moc vhodní ľudia stretávali a boli tam častokrát problémy. A pán manžel tejto žiadateľky to 

prevzal a naozaj z toho kolečka a urobil priestor, ktorý je reprezentatívny a naozaj zapadá toho okolia, 

upravil zeleň atď. Naozaj nedávno som sa tam bol aj pozrieť po komisii, kde nám to bolo predstavené a 

bol som sám prekvapený, lebo niekedy neviem, či ste tam boli, ale tam dal dym z cigariet krájať a celé 

to bolo také tmavé, temné a dnes krásne obložené drevom. Takže ja len chcem povedať, že naozaj, keď 

to tam má niekto ďalej zveľaďovať, ten priestor, tak určite oni. Ďakujem. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 

 

podľa Článku 9 odseku 12 písm. c) a Prílohy Časti C bodu 1 písm. D Zásad hospodárenia s vlastným 

majetkom mestskej časti Bratislava-Rača a s majetkom zvereným do správy mestskej časti Bratislava-



 

Rača prenájom nehnuteľného majetku, časť pozemku registra E KN parc. č. 1496/2 o výmere max. 10 

m2, zapísaného na LV č. 400, k.ú. Rača pre žiadateľa Petru Koňakovskú za týchto podmienok: 

- cenu nájmu: 150,00 eur/m2/rok, 

- doba nájmu: neurčitá, 

- účel nájmu: umiestnenie a prevádzkovanie predajného stánku s občerstvením, 

- iné podmienky: 

▪ v predajnom stánku nie je povolený predaj alkoholických nápojov a tabakových výrobkov, 

▪ povinnosť sprevádzkovať predajný stánok do 6 mesiacov od uzatvorenia zmluvy, 

▪ odstránenia predajného stánku do 3 mesiacov po ukončení prevádzky, 

▪ dodržanie vizuálu stánku v súlade so stanovenými predpismi hlavného mesta SR Bratislavy, 

▪ súhlasné stanovisko DPB, a. s., resp., HM SR z dôvodu blízkosti električkovej trate 

a zastávky MHD, 

▪ osadenie vlastných odpadkových košov a zabezpečenie odvozu odpadu, 

▪ schválenie prevádzky zo strany RÚVZ, 

▪ odber elektrickej energie vo vlastnej réžii. 

 

Hlasovanie č. 9                                             UZN 231/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

12 12 0 0 0 

 

10. Informácia o vykonanej inventarizácii majetku, pohľadávok, záväzkov a rozdielu majetku, 

pohľadávok, záväzkov k 31.12.2023  

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Peter Semanco, prednosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

berie na vedomie 

 

informáciu o vykonanej inventarizácii majetku, pohľadávok, záväzkov a rozdielu majetku, 

pohľadávok, záväzkov k 31.12.2023 v predloženom znení. 

 

Hlasovanie č. 10                                                            UZN 232/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

12 12 0 0 0 

 

11. Návrh na trvalé upustenie od vymáhania pohľadávky a návrh na jej odpis 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Peter Semanco, prednosta MČ Bratislava-Rača 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

a)  súhlasí s návrhom na trvalé upustenie od vymáhania pohľadávky INTERSET Bratislava, s.r.o., 

b)  schvaľuje odpis pohľadávky voči INTERSET Bratislava, s.r.o. v sume 23.694,- eur z účtovnej 

     evidencie mestskej časti Bratislava-Rača z dôvodu trvalej nevymožiteľnosti tejto pohľadávky. 

 

Hlasovanie č. 11                                          UZN 233/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

12 11 0 0 1 



 

 

12. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača na rok 2024 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Peter Semanco, prednosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia:  

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

Ja len v skratke asi, čo som hovoril na Miestnej rade, že prečo nebudem hlasovať za tento návrh. Je tam 

navýšenie o 200 000 na požiarnu zbrojnicu, ktorá mala byť krytá nejakou časťou z dotácie, tú dotáciu 

teda nevieme dostať a pôjde stopercentne hradiť z rozpočtu a je tam teda navýšenie o tých 200 000±. Ja, 

ako som spomínal, tam nemám problém s rekonštrukciou zbrojnice. Sám mám jednu z priorít 

rekonštrukciu zbrojnice, ale myslím si, že keď to ideme robiť čisto len z rozpočtu a ideme vyčleniť 

peniaze v radoch státisícov eur, tak minimálne opäť si myslím, že medzi poslancami mala prebehnúť 

debata, či teda ideme robiť aktuálne práve zbrojnicu alebo či tých 200, niečo tisíc eur možno použijeme 

niekde inde. Opäť len zopakujem, vôbec by mi neprekážalo, keby nakoniec rozhodneme za tú požiarnu 

zbrojnicu a je veľmi pravdepodobné, že sám by som za tú požiarnu zbrojnicu zahlasoval. Čo sa mi ale 

nepáči, že takáto nejaká diskusia vôbec ani neprebehla niekde na úrovni komisií, ale dostali sme len 

opäť hotovú vec, že ideme urobiť toto, lebo rozhodol starosta, ktorému to schvália jeho poslanci a tak. 

Čo je samozrejme opäť legitímne, kde rozhoduje väčšina Zastupiteľstva, ale teda mal som len potrebu 

odprezentovať názor, prečo sa pri tomto hlasovaní zdržím. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán poslanec Pilinský, nech sa páči. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Ďakujem. Ja som sa chcel tiež spýtať na toto isté, lebo ja nie som členom Finančnej komisie, ani nie 

som členom rady. A tiež sa mi to, trošku ma to prekvapilo, že tam sa jedná okolo 250 000, to je, čo, 

štvrť milióna. A teda si pamätám, že tá dohoda bola taká, že nechajme v rozpočte 500 000 a budeme sa 

snažiť získať na to nejaké eurofondy. Chápem, že teda eurofondy sa podariť získať teda sa nepodarilo 

získať a tiež teda si myslím, že o tom mala byť nejaká, nejaká širšia diskusia. Navyše, však možno mi 

trošku pripomenie aj Michal Feik. My sme rokovali na našej komisii, keď boli, keď nám boli 

predstavené tie programy a bol tam, bola tam predstavená tá čiastková štúdia, Revitalizácia 

rekonštrukcie MKD-čka a tam sme sa dohodli, že by sme proste mohli aj tento projekt nejakým 

spôsobom posunúť a doplniť medzi tie prioritné, ktoré boli stanovené. A odvtedy je ticho alebo, alebo 

nie? Máš nejaké informácie? Možno to doplň. A tu sa proste dozvedáme, že ideme vyplaznúť 250 000 

z rozpočtu na tak 200 000, ale, okej, 200 000, ale stavím sa, že to bude viac, veď to si treba pozrieť, ako 

sa navyšujú projekty, viď tu je Kadnárova a podobne, takže určite to bude viac. A tu ideme dať 200 000 

na projekt, o ktorom ja si myslím, že nebola nejaká širšia diskusia. Ako Michal, sorry, ale toto keby som 

urobil ja, tak napíšeš minimálne 2 blogy k tomu, jak tu ideme, proste jak, jak tu šafárime. Tak minimálne 

o tomto mala prebehnúť nejaká diskusia a teda vidím, že Jano tiež s tým nie je spokojný v tomto duchu, 

tak sa chcem spýtať, či teda budeme robiť takto, že poviete jedno, ale potom o 3 mesiace si urobíte aj 

tak nejak po svojom a okej, keď sa to bude robiť takto, tak v pohode, my sa, ja sa s tým viem, akože, 

viem s tým žiť, ale proste sa mi to nepáči. Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán Polakovič s faktickou, nech sa páči. 

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

Vieš, ako to je? No Peter, keď si bol ty starosta, tak si samozrejme nemohol nič a za všetko ťa išli vešať 

na hranici. Teraz sa môže všetko. Ja som oponoval veľmi, veľmi obdobne aj na komisii a už vidím, že 

Vladko Groch sa usmieva, zlatý chlapec. A teda tá diskusia prebehla samozrejme, veľmi podobne, ako 

o Hasičskom zbore, ktorý sme spomínali nedávno, len teda sa tá diskusia už nedostala k nám, ostatným 

poslancom, ale teda, ako mi Vladko spomínal na Miestnej rade, tak oni si to celé prešli a oni teda 

rozhodli, že tento postup je správny a takže my to musíme akceptovať a jediné, čo mi zostáva povedať, 

je namietať takýto postup a opakovať to, že si nemyslím, že to je správne a že demokracia by sa nemala 

brať ako určitá forma autoritatívneho režimu, ktorú dosiahnete v prípade, že vyhráte voľby väčšinovým 

pomerom a potom naozaj, také tie slávne výroky, že vyhraj voľby a môžeš všetko, tak akože to nemá 

nič spoločné s demokraciou a ono to vždy tak býva, že zlodej kričí: chyťte zlodeja, lebo toto boli tí 

najväčší zástancovia demokracie a takých demokratických princípov a nejakých jednaní a rozhodovaní 



 

Zastupiteľstiev a o tom, ako by sa mal nemal správať starosta, ako o tom, ako by mal a nemal postupovať 

pri, pri takýchto veciach starosta, tak aktuálny starosta Michal Drotován tam bol odborník na to, povedať 

ako všetko sa robí nesprávne a všetko by malo byť viac transparentné a odkomunikované s poslancami 

a s občanmi a ja neviem, s kým ešte všetkým, lebo vtedy mu to tak ako opozičníkovi vyhovovalo. 

Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán poslanec, ja by som chcel iba jednu vec upresniť. Poprosil by som Vás, aby ste tu 

nenazývali poslancov, Vladko, alebo že vás pán Feik sklamal a niekto, nie ste tu na ulici, správajte sa 

slušne. Títo poslanci tu normálne fungujú a za to, že majú iný názor ako Vy, čo má možno aj drvivá 

väčšina obyvateľov Rače, čo Vám ukázali aj vo voľbách, pretože z Vášho klubu ste mali najmenší 

úspech, tzn. máte najmenšiu podporu zo všetkých členov Vášho klubu, tak prosím Vás, nepoučujte tu 

všetkých ľudí, nenazývate ich tu Vladko a podobne, nie sme tu v krčme. Viem, že v krčme sa cítite 

veľmi dobre, ale poprosím Vás, správajte sa tu slušne, komunikujte tu normálne a tieto Vaše múdrosti 

si nechajte na doma. Pán Feik, nech sa páči. Pán Polakovič, nech sa páči. 

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

Tak ja si s Vladkom tykám, tak akože myslím si, že nemusíme sa tu stále hrať na nejakú formalitu, keď 

si tykáme a skúste mi, prosím Vás povedať, pán starosta, čo je zlé na tom, keď poviem, že pán Feik ma 

sklamal? To je akože nejaké urážlivé, alebo to je nejaké dehonestujúce, alebo si to nemôžem dovoliť 

povedať, alebo to už naozaj tu smerujeme k nejakému autoritatívnemu režimu, že nakoniec už ani sa 

nebudem môcť prihlásiť, lebo, lebo neviem, čo urobíte, mi zakážete existovať, ako budete mi robiť zle 

ako hasičom? Ako, alebo ja neviem, pán starosta, akože nerozumiem tomu, skúste mi, skúste mi naozaj 

vysvetliť, že čo je zlé na tom, keď poviem, že pán Feik ma sklamal, lebo rozprával o spolupráci širokej 

medzi poslancami Zastupiteľstva a keď sa tu naozaj riešila dôležitá téma, ktorá aj mňa zaujímala a je to 

naozaj odvolanie veliteľa Hasičského zboru, tak že nás o tomto ani neinformoval a dostali sme to vlastne 

až do rúk tesne pred Zastupiteľstvom. Tak ma pán Feik týmto sklamal a môžem povedať, že nielen 

týmto. Ja sa Vás naozaj pýtam, pán starosta, že čo je na tomto dehonestujúce, na tomto výroku, alebo 

čo je na tom zlé a či môžem teda do budúcnosti niečo takéto povedať, alebo to mám zakázané? Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán poslanec. Viete, že je toto fórum, môžte povedať čokoľvek, hej? To je v podstate asi 

jediné fórum, kde môžte podať čokoľvek, inde asi nie, takže naozaj môžte hovoriť čokoľvek. Pán Feik, 

nech sa páči.  

Ing. Michal Feik, PhD. (poslanec)  

Ja, viete, že som veľkým fanúšikom toho, aby sa Rača rozvíjala, takže som veľmi intenzívne presviedčal 

vás všetkých, aj som sa zapojil do toho, aby sme išli do projektov, aby sme aj dokonca si zobrali úver, 

pán poslanec Polakovič, aj teba som presviedčal, aby sme do toho išli, pretože potrebujeme projekty, 

aby v Rači sa, aby sa zvyšovala kvalita života a ako v iných prípadoch, aj toto sa ukázalo ako veľmi 

dobré rozhodnutie. Takže ja vo všeobecnosti podporujem to, aby sme takéto projekty robili. To, že či 

som niekoho sklamal alebo nesklamal, ja len poviem k tomu toľko, že tak ako programové vyhlásenie, 

tak ako zobratie úveru, sa teším, že si pán poslanec podporil, a to je jedna z vecí, ktorú považujem za 

kľúčovú pre spoluprácu a k tomuto, k tomuto samotnému projektu chcem povedať jedno. Ja teda 

evidujem diskusiu, nie je to niečo, čo by som tu videl prvýkrát a úplne logickú, pretože ak máme robiť 

projekt, kde samotné podmienky zo strany vyhlasovateľa výzvy sú také, že bude musieť realizovať 

niečo, čo tam vôbec nepotrebujeme, ako napr. výťah a navýši nám to rozpočet o takú sumu, že nemá 

zmysel pre nás poberať eurofondy, suma bude v podstate rovnaká, bez ohľadu na to, teda tá suma, ktorú 

prispeje Mestská časť bez ohľadu na to, či by sme zobrali eurofondy alebo nie, tak mi dáva väčší zmysel 

byť slobodnejší, alokovať ± tú istú sumu, ale nerealizovať niečo, čo je podľa mňa zbytočné. Takže z 

tohto pohľadu tento návrh považujem za logický. To, čo Peťo Pilinský si ty spomínal, ten nemecký 

kultúrny dom: áno, mali sme to na komisii, prešli sme si celý tento projekt. Mne sa to veľmi pozdáva a 

navrhujem teda, aby sme sa tomuto venovali, že budeme posúvať tento projekt ďalej, pretože dáva mi 

to logiku, je to, je to stavba, ktorá je pekná, ak by sme našli využitie pre ostatné priestory, ktoré tam sú, 

na to, aby sa tam mohol presťahovať úrad, tak mne sa to páči. Takže súhlasím s tým, že teda mali by 

sme sa venovať aj tomuto projektu a vlastne ho posunúť ďalej.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem pekne. Čo sa týka projektov, tak momentálne máme 4 projekty, ktoré sú vo vyššej fáze 

rozpracovanosti alebo dokonca aj stavebného povolenia a nemáme na ne zdroje, tzn. hľadáme externé 



 

zdroje a ísť do piateho projektu v súčasnosti, nevidíme za veľmi racionálne rozhodnutie, keďže zatiaľ 

nemáme zdroje ani na tie 4 projekty, takže dávať 200 000 do ďalšej projektovej dokumentácie v stave, 

keď jednoducho nemáme vykryté ani tie projekty, ktoré sú už buď stavebne povolené, alebo sú v 

nejakom konaní, alebo majú projektové dokumentácie, tak je to vec, čo je na zváženie a my sme práve 

preto dali do diskusie aj túto hasičskú zbrojnicu do komisie, tá diskusia pokračuje, keď niekto sa 

rozhodne, že navrhne pozmeňovákom vypustiť túto zmenu, tak sa jednoducho hasičská zbrojnica 

nasledujúce obdobie možno niekoľkých rokov nebude realizovať. Je to úplne legitímny postup. My 

navrhujeme, aby sa lega, aby sa ten projekt realizoval práve z dôvodu, že podmývanie tej hasičskej 

zbrojnice stále pokračuje, budovanie je v havarijnom stave, ale ten čas niekedy asi nastane. Ja by som 

ešte k tomu, čo pán Pilinský spomínal, ten výkaz výmer je tam v sume necelých 200 000, takže keď 

bude reálne prebiehať súťaž na zhotoviteľa, tak je predpoklad, že bude nižšia, nižšia suma ako 200 000. 

Jedná sa o zateplenie budov, teda rekonštrukcie fasády, rekonštrukcia pivnice, izolácia pivnice a nejaké 

základné úpravy v rámci budovy. To, čo spomínal pán Feik, tak áno, v eurofondovej výzve, ktorú sme 

prepočítali, by sme vedeli získať približne necelých 200 000, ale projekt by stál pol milióna, s tým 

výťahom a so všetkým vecami. Samozrejme hasičská zbrojnica by bola tip top, ale na druhej strane by 

cca tretina budovy bola na nájazdové rampy alebo na výťah, pretože všetky verejné budovy cez 

eurofondy musia byť kompletne bezbariérové, vrátane hasičskej zbrojnice, čo by vytvorilo problém, že 

by jednoducho bol menší ten úžitkový priestor, úžitkový priestor. Tým pádom sme sa rozhodli navrhnúť 

vám toto riešenie, že poďme riešiť tú hasičskú zbrojnicu v tomto roku alebo budúcom, podľa súťaže na 

zhotoviteľa po vlastnej línii. Samozrejme, je na vašom rozhodnutí, či sa rozhodnete áno alebo nie. Máme 

v súčasnosti stavebné povolenie na prestrešenie amfiteátru, nemáme na to zdroje, riešime Žarnovickú, 

tiež na to nie sú zatiaľ zdroje, tak isto Dopravná 57, ako viete, tiež riešime a zatiaľ tiež nie sú zdroje, 

takže robiť piaty projekt NKD v nejakej projektovej príprave do stavebného povolenia a dávať ho zase 

do šuflíka, pritom máme tieto 4 ďalšie projekty, je naozaj vec, čo treba zvážiť, či teda je to cesta, nejaká 

cesta, lebo za rovnakú cenu, ako je projektová dokumentácia na NKD, vieme urobiť napr. teraz tú 

hasičskú zbrojnicu. Takže to je tá diskusia legitímna. A pán Pilinský s faktickou, nech sa páči.  

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

To som sa chcel spýtať, že čo, čo sa tam ide vlastne za tých 200 000 robiť, že na to si čiastočne 

odpovedal. Takže na to je už projektová dokumentácia, výkaz, výmer. Ako? 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Na to je stavebné povolenie s tým, že nám teraz práve tie, eurofondová výzva sa, teda tie momentálne 

eurofondové výzvy sa tak sprísnili požiadavky na bezbariérovosť, že by sme museli prerobiť celú 

dokumentáciu, znova žiadať o zmenu stavby pred dokončením a navýšilo by to cenu naozaj veľmi 

výrazne tým, že my máme súčasnosti stavebné povolenie na ten projekt, ktorý vieme my realizovať. Ale 

kebyže ho dáme na eurofondy, tak jednoducho musí tam byť ten výťah. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Rozumiem, rozumiem, ale teda aj ako si sám povedal, je projektová dokumentácia, či stavebko na ten 

amfiteáter? 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Na amfiteáter je stavebné povolenie, tam vychádza výkazy máme pol milióna eur. Prestrešenie celého 

a... Pán Polakovič, nech sa páči. 

PhDr. Ján Polakovič (poslanec)  

Pán Feik. Ten úver sme schválili a ja som to nakoniec aj podporil, aj keď s výhradami. A práve s tými 

výhradami, aby sme nepodpisovali nejaké bianko šeky a potom budeme rozhadzovať peniaze halabala 

a toto je práve konkrétne podľa mňa ten prípad. A ja ešte opakujem, že ja nehovorím, že nemáme robiť 

tú zbrojnicu a že je to nesprávne, hovorím, že sa absolútne nekomunikovalo o tom, či budeme robiť 

zbrojnicu alebo niečo iné. A ja si vymyslím, keby pán starosta prišiel na komisiu a povedal by, dobre, 

máme tu 200 000 euro, poďme sa rozprávať, čo spravíme. Máme tu amfiteáter Rača, ktorý už pár rokov 

stojí, prestrešenie atď., máme tu hasičskú zbrojnicu, ktorú máme rozpracovanú a na základe toho, že 

eurofondy alebo projekt, ktorý musel ísť cez eurofondy, by podľa nás nebol vhodný, ale samozrejme, 

vám povieme prečo a ukážeme vám a možno rozhodnite Vy. Alebo tu máme Park Hurbana, ktorý sme 

robili ešte za minulého Zastupiteľstva, kde sme takisto nezohnali eurofondy a už vtedy som hovoril, že 

možno by sme mohli investovať peniaze na to, aby sme to aspoň oddelili od električky nejakou tou 

stenou a spravili nejaké základné úpravy. Takže ja len chcem zopakovať, že ja nemám nič proti 

Hasičskej zbrojnici, dokonca nemám problém ani s tým, že sa zobrali peniaze cez úver, ale bál som sa 



 

presne tohto, že bude absentovať diskusia, diskusia, ktorá bude predbiehať na využitie týchto finančných 

prostriedkov, bude fungovať iba v rámci starostovho poslaneckého klubu, ktorý sa rozhodne, že 

samozrejme podporí to, čo starosta navrhne. A takto som si to ja nepredstavoval, Michal, vieš? Čiže 

mne, ja namietam iba to, že mohli sme si k tomu sadnúť na komisii, mohli poslanci dať návrhy, kde by 

oni možno použili tých 200 000 euro, diskutovali by sme o tom a teraz už to mohla byť úplne iná debata. 

Čiže sa opäť vraciam k tomu, že nemyslím si, že takto, ako to funguje, je to správne alebo že takto by 

to fungovať malo. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán poslanec Jošt, nech sa páči. 

Ing. Miloslav Jošt (poslanec)  

Ďakujem. V zmysle predchádzajúcej diskusie dávam Pozmeňovací návrh s ohľadom na predĺženie 

vyplácania príspevku zo štátneho rozpočtu na ubytovanie ukrajinských občanov, navrhujem navýšiť 

rozpočet v rovnakej sume na strane príjmov aj výdavkov o 135 000 EUR, čiže spolu bude suma príjmov 

a výdavkov rozpočtu po tejto úprave vo výške 25 714 204 EUR, pričom príjmy by sa zvyšovali v EK 

312 Dotácie zo štátneho rozpočtu vo výške 135 000 EUR a výdavky by sa zvyšovali v prvku 13.4.1, čo 

je jednorazová finančná výpomoc, príspevok za ubytovanie, pomoc Ukrajine.  

 

Pozmeňujúci návrh poslanca Ing. Miloslava Jošta k materiálu (bodu programu):  

bod č. 12. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača na rok 2024 – doplniť zmenie: 

s ohľadom na predĺženie vyplácania príspevku zo štátneho rozpočtu na ubytovanie ukrajinských 

občanov, navrhujem navýšiť rozpočet v rovnakej sume na strane príjmov aj výdavkov o 135 000 EUR, 

čiže spolu bude suma príjmov a výdavkov rozpočtu po tejto úprave vo výške 25 714 204 EUR, pričom 

príjmy by sa zvyšovali v EK 312 Dotácie zo štátneho rozpočtu vo výške 135 000 EUR a výdavky by sa 

zvyšovali v prvku 13.4.1, čo je jednorazová finančná výpomoc, príspevok za ubytovanie, pomoc 

Ukrajine. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje  

úpravu rozpočtu na rok 2024 v predloženom znení, výška príjmov rozpočtu je 25.714.204,- eur a výška 

výdavkov rozpočtu je 25.714.204,- eur. 

 

Hlasovanie č. 12                                                        UZN 234/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

12 9 0 3 0 

 

13. Informácia o vybavení interpelácií 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Ing. Milada Dobrotková, MPH (poslankyňa)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja som mala v tomto prípade, myslím, 3 interpelácie, veľká väčšina, všetky sa 

okrem iného týkali aj parkovania v mestskej časti. Ja som dostala takú otázku, že či tie odpovede sú pre 

mňa dostačujúce a od obyvateľa, tak chcela by som informovať, že samozrejme, rozumiem tomu, že 

parkovanie v Mestskej časti Bratislava-Rača je, nemá regulované parkovanie a že teda parkovacia 

politika, neviem, kedy bude zavedená, ak bude zavedená v Rači, tak v rámci rady primátora pre práva 

starších bola určitá úloha, ktorou sme sa zaoberali a ktorej teda ja som členkou za Raču. Tak som toto, 

tieto požiadavky občanov posunula ako pripomienky ohľadne parkovania a dopravy v mestskej časti na 

hlavné mesto, keďže je to v ich kompetencii. Len informácia. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem pekne. Ja iba preruším, nie je tu žiadny občan, takže občania tu nebudú teraz 17:30 pre 

formálne. Pán Feik, nech sa páči.  

Ing. Michal Feik, PhD. (poslanec)  

Už si dodiskutovala, že či nebolo to, nebolo to prerušené, dobre. Ja chcem len k tomu parkovaniu 



 

povedať. Viacerí z vás, čo ste boli na našej komisii dopravy, životného prostredia atď. ,ten dlhý názov, 

tak viete, ale aj pre tých ostatných, ak ste teda ešte tú informáciu nezachytili, tak ja ohľadom toho 

parkovania chcem doplniť, že my sme vlastne mali hosťa na našej ostatnej komisii, pána Hercega, ktorý 

má na starosti parkovací systém celobratislavský a keďže táto ulica sa nachádza aj v tej zóne, ktorú by 

sme radi nejaký spôsobom zaradili do nejakej regulácie, tak k tomu poviem toľko, že aké sú teda závery, 

na ktorých sme sa na tej komisii dohodli. Po prvé: možno ste to už zachytili, ak nie, tak, tak to poviem 

takto nahlas: hlavné mesto zjednocuje časy regulované, čiže v najbližšom čase aj v Krasňanoch, tam, 

kde je regulovaná zóna, sa už od dvadsiatej štvrtej hodiny večer nebude alebo v noci teda nebude platiť. 

To je, to je prvá taká zmena, čiže všetky časy budú, všetky časy budú v rámci Bratislavy zjednotené. To 

sa bude realizovať v najbližších nejakých možno týždňoch, mesiacoch. Po druhé, dohodli sme sa, že 

vlastne na rozdiel od toho, že čo pôvodne malo byť, že v 2026. príde na rad aj Rača, že sa to už začne 

diať tento rok, tzn. v spolupráci s mestskou časťou budeme nejakým spôsobom diskutovať o tom, ako 

postupovať, postupovať v regulácii parkovania na území mestskej časti, hlavne smerom teda vymedzené 

medzi Hečkovou a na Detvianskou s tým, že teda spoločne na tom budeme robiť. Máme aj vytypovať 

také miesta, kde nejakým spôsobom mohli také nejaké mikro parkovacie miesta vzniknúť, možnože toto 

môže byť jedno z nich. Zároveň sme sa dohodli, to bol návrh pána poslanca Polakoviča, že do toho 

prieskumu, ktorý je teraz, ktorý som ja zverejnil, zahrnieme otázku zónovania, teda, že či nejakým 

spôsobom to prekresliť alebo, alebo tie zóny urobiť tak, ako sú navrhované, zatiaľ sme, sa prikláňame 

k tomu, že to prekresliť. No a s tým, že teda malo by to realizovať hlavné mesto, takže my teda z rozpočtu 

vypustíme tých 40 000, ktoré sme mali alokované na to. My sme pôvodne rátali, že teda to hlavné mesto 

preplatí, nie, nebude to potrebné, pretože hlavné mesto to nakreslí a príprava by začala niekedy v lete s 

tým, že by k samotnej realizácii malo prísť budúci rok a teda práve takéto, takéto miesta, ako sú napr. 

tu by tam mali byť zahrnuté. Treba debatovať aj o tom, že podľa mňa prišiel čas, aby pri takýchto 

miestach bolo zavedené krátkodobé parkovanie, čiže prídem na poštu, na úrad, niekde do obchodu, 

jednoducho, aby tam tie autá mali nejaký obmedzený čas, povedzme polhodina, hodina, to je, to je vec 

diskusie, ale jednoducho, aby tam neobsadzovali miesta tí, ktorí tam povedzme sú celý čas alebo sú tam 

veľmi dlhodobo. Čiže toto si myslím, že by sme tam mohli zaradiť, s tým, že tá debata sa vlastne v lete 

rozbieha tak, aby to malo nejaký zmysel. Takže chcel som na to reagovať širšie, ale je to téma, ktorá 

Račanov veľmi zaujíma a myslím si, že budeme ešte o tom viackrát debatovať, ale teda toto trošku 

súvisí, ale teda keď už o tom debatujeme, tak aby sme, ste aj, aj vy mali tú informáciu komplexnú. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem pekne, pán poslanec Pilinský s faktickou, nech sa páči. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Ďakujem. Ja by som možnože ešte Michala doplnil, že pán kolega Herceg, ten aj hovoril, že aj v rámci 

teda tých existujúcich zón, ktoré už majú zavedené, tak sami na základe skúseností pristúpili k tomu, že 

hľadajú nejaké miesta, kde by sa dali vybudovať nové parkovacie miesta, nejaké, ja to poviem, nejaké 

low costové, hej? Napr. kde je nejaký dosť široký chodník, alebo kde je nejaká časť zelene, ktorá patrí 

mestu a že tam prípadne rozšíriť tam v tej lokalite o tri, tam o päť, že teda idú takýmto spôsobom, že sa 

im to zdá celkom akože prijateľné a aj keď je to relatívne malý počet miest, tak je to v súvislosti s tou 

celoprijatou parkovacou politikou významné, významné navýšenie, nakoľko teda tie, tie sľubované 

parkovacie domy pravdepodobne v nejakej blízkej dobe nebudú a čo sa Rače týka, to už vôbec.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem. Čo sa týka magistrátu, tak my sme žiadali nejakú časť zelene pri ceste na Plickovej, na 

Kafendovej a inde, aby sa uvoľnila na takéto práve parkovacie miesta, ale na magistráte je problém, že 

síce oddelenie dopravy a ďalšie oddelenia s tým súhlasia, ale oddelenie zelene s tým nesúhlasilo, takže 

riešime to s nimi, takže pán Herceg navrhol toto riešenie. My sme s ním, okej, my by sme ho radi 

aplikovali vo viacerých miestach, ale je potom potrebné, aby si to aj vydiskutovali v rámci magistrátu, 

lebo naozaj máme teraz problém práve s dvoma lokalitami na Kafendovej a na Plickovej, kde sme chceli 

riešiť zatrávňovačky a zatiaľ sa to teda neposunulo ďalej cez mesto. Pán Pilinský s faktickou, nech sa 

páči. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Okej, však to sa musia dohodnúť tam oni u seba doma, ale v súvislosti aj s tým, ako, lebo na tej komisii 

sme prebrali aj Dominikov návrh, ktorý tam chcel riešiť nejaké miesta pre obyvateľov Na pasekách a 

tam práve za tými garážami bol nejaký mestský pozemok, ktorý by sa dal nejakým spôsobom takto 

preveriť, takže akože sú lokality a nie vždycky to je na úkor zelene, resp. aj Herceg sám povedal, že 



 

niekedy aj je to možnože na úkor zelene, ale proste vyššia berie, hej? Že proste, že či aj tí obyvatelia, 

keď vedia, že to je preň aj teraz, však ja neviem, ja teda dúfam, že toto nešťastné parkovisko pri plote 

kúpaliska sa už tento rok skutočne zrealizuje a tam je tiež zeleň, hej? Takže aj v tej časti, ktoré už bolo 

realizované, ale zase nemôžem byť, byť nejaký rigidný a každý meter štvorcový zelene chrániť telom, 

srdcom, krvou, proste treba myslieť aj na to, aby tá parkovacia politika bola čo najmenej bolestivá. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, ďakujem. Pán Pajdlhauser, nech sa páči. 

Ing. Róbert Pajdlhauser (poslanec)  

Čo sa týka parkovacej politiky, som rád, že teda pán Herceg sa toho ujme, pretože bolo to dlhé rokovania 

aj starostu, aj mňa v rámci prípravy rozpočtu hlavného mesta a teda je fajn, že takúto pozitívnu správu 

priniesol, sľúbili nám to ešte pri príprave rozpočtu, ale je to tak, že nie vždy sa všetko podarí, čo sa na 

rozpráva pri príprave rozpočtu. Ale som rád, že teda ak sa do toho pustia, tak to bude prínos pre mestskú 

časť. Ďakujem.  

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

berie na vedomie 

 

informáciu o vybavení interpelácií poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Rača 

zo dňa 06.02.2024. 

Hlasovanie č. 13                                            UZN 235/26/03/24/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

12 12 0 0 0 

 

 

14. Interpelácie 

Neboli podané žiadne interpelácie. 

 

15. Rôzne 

Diskusia:  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ja možno na úvod by som vám chcel zaželať všetko dobré, pekné sviatky, keďže nás čakajú o pár dní 

sviatky a oddýchnite si. Takže na úvod toľko, pani Dobrotková, nech sa páči.  

Ing. Milada Dobrotková, MPH (poslankyňa)  

Ďakujem pekne za slovo. Chcela by som vás informovať, že v rámci teda prípravy komunitného plánu 

sociálnych služieb na úrovni hlavného mesta sme boli ako rada primátora pre práva starších oslovení 

ohľadne pripomienkovania tohoto návrhu strategického materiálu a tie pripomienky sme teda za radu, 

za radu primátora pre práva starších pripravili, konkrétne som ich chystala ja a boli prerokované a chcela 

by som povedať, že tak, ako je spracovaný v tom štádiu, ako je rozpracovaný komunitný plán sociálnych 

služieb hlavného mesta, tak bola som prekvapená, ako a pekne a komplexne je pripravený a najmä akým 

veľmi široko participatívnym spôsobom je pripravovaný, že naozaj myslím si, že teda nemôže nikto 

povedať, že nemá možnosť sa k návrhu komunitného plánu sociálnych služieb hlavného mesta vyjadriť. 

Ja som o tom hovorila aj na našej odbornej komisie, komisie sociálnej, aj školskej, alebo teda školskej 

a sociálnej, že ten plán, komunitný plán sociálnych služieb, ktorý robíme my na úrovni Rače, musí byť 

v súlade s tým, ako sa prijíma komunitný plán sociálnych služieb na úrovni hlavného mesta, že teda 

tento proces by sa mal zavŕšiť nejak koncom roka. A chcela som vás teda informovať, že ak bude mať, 

nie, ak bude mať niekto záujem, aby som mu tieto materiály preposlala, včítane tých pripomienok, ktoré 

sme mali a trúfne si povedať, že ma veľmi tešilo, že stále ešte sa dokážem vyjadriť ku takýmto 

koncepčným materiálom a veľmi ma tešilo, že odborní pracovníci na hlavnom meste dospeli k 

podobným záverom, ako som dospela ja. Takže ak by niekto chcel, nech sa páči, môj mail, prepošlem 

vám to a týmto som len chcela informovať, že toto sa deje a o procese toho, do ktorého budeme my ako 

seniori zakomponovaní, vás budem informovať. Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujeme pekne a takisto ďakujeme, pani Dobrotková, za tvoju angažovanosť práve v tejto oblasti, 

keďže veľa seniorov by rado sa pohybovalo, ale nemá na to znalosti alebo skúsenosti a majú tedy 



 

dobrého zástupcu a verím tomu, že ten komunitný plán mesta a teda aj nadväzujúcich komunitný plán 

mestskej časti, ktorý sa bude musieť updatovať v najbližšej dobe bude, bude kompatibilný. To starnutie 

populácie a tie veci, ktoré nás čakajú, aj výzvy, ktoré nás všetkých čakajú nasledujúce roky, budú naozaj 

veľmi, veľmi veľké, takže verím tomu, že nasadneme na správny vlak a teda hlavne nám neutečie ten 

vlak. Pán Pajdlhauser, nech sa páči. 

Ing. Róbert Pajdlhauser (poslanec)  

No, keď už som nakusol tie priority, ktoré sme prejednávali s primátorom v minulom roku, čo bola, 

jedno z toho bola parkovacia politika, začína byť šum okolo ďalšej našej priority s Michalom, čo sme 

mali. Dneska nechcem tomu predbiehať a bude to chvíľu bolestivé, ale snáď to potom dobre dopadne. 

Ale čo dneska môžem povedať, tak prešlo v rozpočte pozmeňovákom príprava projektu na Krasňanské 

kúpalisko, čo je jeden tiež zaujímavý projekt. Tak dúfajme, že držme mu palce a že to dotiahnu a posunie 

sa to v ďalšom roku zase ďalej. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán poslanec Pilinský, nech sa páči. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Ďakujem. Ja verím, že to neostane len pri pekných obrázkoch. V tom je magistrát, v tom, v tom je 

magistrát dobrý. Len pripomeniem Grössling, hej? Kde sme, čo sa týka Grösslingu, nikde, hej? Tam je 

to stále tak, ako to bolo pred piatimi rokmi. Ale k mojej otázke, ja sa chcem spýtať, v akom stave je 

projekt Materskej školy Kadnárová? Myslím, že v marci mal byť, neviem či kolaudovaný alebo nejako 

odovzdaná stavba, tak takú nejakú informáciu o tomto. A chcem sa spýtať, čo sa týka ZŠ s MŠ 

Hubeného, tam je v návrhu na budúci rok redukovať počet tried v materskej škole späť na 3. Tak sa 

chcem spýtať, že či je to, či to je akože s požehnaním akože vedenia, lebo tým pádom ten akože nárast 

miest v škôlke aj po vybudovaní Kadnárky, teda či sa plánuje, že teda odľahčí sa Hubenka a presunú sa 

deti do Kadnárovej alebo teda, že či to je skutočne reálne, že teda sa tam skutočne tie 2 triedy na 

materskej škole zrušia. Odo mňa všetko, ďakujem a teda obligatórna otázka, ako ďaleko je, prosím ťa 

ten projekt s tým parkoviskom pri kúpalisku? Lebo kolega, čo bol na ostatnej komisii, ten sa tváril, že 

to tak skoro nebude, kdežto ty si mi tu hovoril, že už je vydané stavebko vo Vajnorácií a už by to malo 

byť každú chvíľu na spadnutie, tak o tomto nejaký update. Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem. Čo sa týka Materskej školy Kadnárová, tak tam prebieha, prebiehajú stavebné práce na 

vonkajšom areáli a tak isto tam prebieha zariaďovanie postupné budovy a tak isto kolaudačné príslušné 

konania, takže momentálne je to v stave, áno, stavba a hlavná stavba, teda to, tá budova bola odovzdaná 

koncom januára s tým, že samozrejme, riešia sa tam nejaké nedorobky a ďalšie veci, čo sú štandardné 

na každej stavbe. Čo sa týka Materskej školy na Hubeného, tak diskusia naozaj voľná s pani riaditeľkou 

bola o tom do budúcna, keďže potrebujú sa vracať do nejakého systému, že majú aj, majú aj odborné 

učebne a ďalšie veci, tak čo sa týka nejakého redukovania počtu tried, tak to je možné v akejkoľvek 

škôlke v Rači iba v prípade, že budú prijaté všetky deti. Tzn., je predčasné sa baviť o nejakom redukcii 

nejakého počtu tried v ktorejkoľvek škôlke, keď sú neni prijaté všetky deti 3 roky+, takže nevieme teraz 

predpokladať, aké budú počty, uvidíme to v podstate po zápise v máji, že koľko detí ostane a či ich teda 

vie vykryť Materská škola Kadnárová. Tá diskusia s pani riaditeľkou prebieha dlhodobo. Základná škola 

má záujem, aby jednoducho bola viac, viac pre tú výuku Základnej školy, ten počet detí je tam nejaký 

dosť veľký, samozrejme. Takže to je zatiaľ na diskusiu, ale nie je to vec, ktorá je uzavretá a takže 

neviem, to bola informácia z Rady škôlky alebo Rady školy, táto konkrétne? Jasné, no hovorím, že pani 

riaditeľka má záujem, aby sa postupne, keď nebudú potrebné triedy, aby ako keby prvé triedy, ktoré 

nebudú v budúcnosti potrebné, aby sa týkali ich škôlky, keďže potrebujú priestor pre školu, takže to je 

zatiaľ otvorené, ale osobne si nemyslím, že by sme mali priestor napr. budúci školský rok rušiť alebo 

znižovať počty tried v Materskej škole na Hubeného. Takže to je zatiaľ taká otvorená otázka. My 

predpokladáme, tak, ako sme spomínali, že do budúcna bude, bude pravdepodobne nejaká škôlka buď 

na iný účel alebo vrátime o tých 5 rokov, teda už o 4 roky škôlku, na Rínku Rača tie 2 triedy, je to 

otvorené. Takže predpokladáme, samozrejme, že počet detí v škôlkach bude klesať a tým pádom v 

nejakom období niekoľkých rokov budeme pred otázkou, že čo ďalej. A jedna z variant je rozšírenie 

učební pre Základnú školu Hubeného. Čo sa týka toho parkoviska, áno, uvedomujem si to, kolegom 

som to na poslednej porade projektovej prízvukoval, že jednoducho, ten projekt chceme, aby bol 

urobený čím skorej, takže verím tomu, že v rámci jari bude vysúťažený zhotoviteľ a bude sa realizovať. 

Je tam stavebné, toto parkovisko. Je tam stavebné povolenie, verím tomu, že tam nebude nejaký problém 



 

so súťažou na zhotoviteľa, lebo je to jednoducho relatívne jednoduchá stavba, takže verím tomu, že, no 

boli tam problémy s magistrátom, ktorý nám prenajal pozemok na parkovisko a potom nám nechcel 

súhlasiť s vjazdom, čo je také dosť paradoxné, by som povedal, až absurdné, ale boli tam niektoré také 

veci, čo sme museli riešiť. Ale uvedomujeme si, že navonok tieto problémy ľudia nevidia a vidia iba to, 

že sa to nerieši. Určite máme ambíciu to urobiť čím skôr. Vedia o tom kolegovia, aj pán prednosta o 

tom vie, všetci o tom vedia, takže verím tomu, že to bude v nejakom reálnom termíne. Pán Pilinský, 

nech sa páči. S faktickou. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Len takú poznámočku. Myslím, že pred dvoma týždňami tam mesto alebo teda STARS riešil orez 

stromov, ale zo strany toho kúpaliska, ale ja predpokladám, že ten pozemok, ktorý je už za plotom 

smerom k ceste, je nám zverený. A sú tam nejaké stromy, ktoré sú skutočne, že pod 45-stupňovým 

uhlom nahnuté nad tie, nad tie parkujúce autá, tak by som poprosil, keby tam mohol ísť niekto zo 

životného prostredia to kuknúť, aby tam náhodou neprišlo k nejakému, nejakej škode na majetku a aby 

sme museli prípadne hradiť nejakú škodu. Skutočne tam, sú tam nejaké papeky také asi 10, 15 

centimetrové v priemere, ktoré sú skutočne vychýlené a pri týchto vetroch, ktoré boli aj napr. teraz v 

sobotu, tak som sa len nádejal, aby tam niečo nespadlo, lebo to by bolo proste prúser. Dobre? Už v tej 

časti, kde už to parkovisko je hotové, tam nech to idú čeknúť. Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem. Poznačili sme si to, pozrie to naše oddelenie. My sme požiadali aj mesto o nejaké úpravy, 

keďže budú premaľovávať alebo teda obnovovať značenie na rezidenčnom parkovaní Krasňany, 

požiadali sme ich tak, jak sme ich žiadali aj pred, sú to už myslím, že 2 roky či 3, aby sa to parkovisko, 

ktoré vyznačili, tak nie veľmi dobre, čiastočne, čiastočne na chodníku pred kúpaliskom, aby sa dalo na 

ten chodník, tak ako aj tie autá reálne parkujú, takže nejaké zmeny tam budú, takže uvidíme, ale toto 

ďakujeme za podnet. Pán Feik, nech sa páči. 

Ing. Michal Feik, PhD. (poslanec)  

Ďakujem pekne. Rád by som nadviazal na to, čo pán vicestarosta Robo Pajdlhauser spomínal. Treba 

povedať ešte jeden veľký projekt, ktorý sa v Rači chystá a ktorý vlastne vznikol vďaka iniciatíve našej 

ako mestskej časti a aj vďaka teda poslancom našim mestským, teda aj Robovi, aj Lenke sa, Labuchovej 

sa ho, sa tento rok bude realizovať ,a to je kompletná rekonštrukcia Žitnej a Púchovskej ulice, od 

Hečkovej až po, v podstate po ulicu po tú križovatku pri vinohradoch. Čiže to, čo dnes vidíme, je prvá 

etapa a to, čo sa realizuje v podstate na území Nového mesta, ale čaká nás ešte veľká rekonštrukcia v 

rámci Rače. Tento rok niekedy odhadovaný čas je september, október, čiže bude sa treba pripraviť na 

takéto niečo aj v Rači, ale to som veľmi rád, lebo to je veľká investícia. Ďakujem vám za to, že ste to, 

že ste teda to aj presadili, aj že ste to odsúhlasili a že je to v pláne na tento rok. A budeme mať tú rozbitú 

ulicu, štvorprúdovku, ktorá vedie vlastne s krížom cez Raču, budeme mať konečne v stave, ktorý 

zodpovedá tomu, aby, aj kvalite, aj nejakej bezpečnosti. Takže za to veľká, za to veľká vďaka. A chcem 

ešte povedať, že tam je viacero projektov, ktoré sú rozbehnuté s hlavným mestom. Tí, čo ste členovia 

našej komisie, viete, ale opäť, opäť poviem aj vám ostatným, že máme tam ešte projekt, o ktorom sme 

s členom našej komisie Lacom Findlom boli na magistráte. Týka sa to cyklotrasy Pekná cesta ostrova, 

a to je projekt, ktorý už trošku akože v nejakom šuflíku bol, ale osvojilo si ho hlavné mesto, takže robí 

na teraz aktuálne na projektovej dokumentácii, takže to vyzerá tiež celkom nádejne a + je tam nejaký 

dlhší zoznam ešte, ešte projektov, ktoré by rada realizovala Mestská časť, ale tiež opäť je to v správe 

magistrátu, takže pevne verím, že takto, ako sa nám to dá v tomto darí, v týchto prioritách, že budeme 

pokračovať. Takže ešte raz, Robo, Lenka, veľká vďaka. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem. Čo sa týka tej rekonštrukcie, tak ani my zatiaľ nemáme úplne ustálené od mesta, že čo chcú 

konkrétne rekonštruovať. Lebo v pôvodnom úvere bolo od Detvianskej po Slovnaft, nie od Hečkovej, 

tzn., že nejak sa to mení, takže uvidíme. Ľudia sa musia obrniť naozaj trpezlivosťou. Kto išiel posledné 

dni po Račianskej autom, tak vie, čo to znamená, hlavne teraz poobede alebo ráno, sú to naozaj desiatky 

minút naviac, takže uvidíme, ako teda mesto to zvládne. Je otázne, či sa to nemalo robiť radšej naraz a 

prežiť pár mesiacov a potom by to bolo, ako teraz to má niekoľko, neviem, pol roka, ale samozrejme, je 

to vždy na diskusiu. Verím tomu, že keď to bude urobené, tak to bude držať a bude to už na dlhé roky. 

Takže ďakujeme. Samozrejme, sme radi, že to mesto robí, sú to veľké náklady, takže treba si vážiť, že 

čokoľvek sa investuje v Rači, tak je to pozitívne. Pani Dobrotková s faktickou na pána Feika, nech sa 

páči. 



 

Ing. Milada Dobrotková, MPH (poslankyňa)  

Ďakujem pekne za slovo. Máš vedomosť, že súčasťou tej rekonštrukcie bude aj oprava chodníka? Nie. 

Nemáš, alebo nebude? 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, dobrá poznámka. Tak isto budeme žiadať mesto, aby nám dalo k tomuto odpoveď. Ten 

chodník, čo je napr. pri Polygrafickom učilišti, teda strednej odbornej škole, tak to už ani nie je chodník, 

to už je poľná cesta, takže naozaj sú to veci, čo budeme žiadať mesto, aby to prípadne nejak doriešili a 

keď nie v tejto investícii, tak v nejakej súvislej inej investícii. Ale určite to vnímam ako veľký problém, 

hlavne ten úsek. Pán Pajdlahauser, nech sa páči. 

Ing. Róbert Pajdlhauser (poslanec)  

No, Michal ma ubehol. Ja som preto povedal, že nechcem o tom hovoriť, lebo, že to bude bolieť a ja 

vždy som taký, že až keď vidím bager na tej ceste, tak vtedy verím, že sa to ide robiť. Presne ten rozpočet 

tam je rádovo 5 000 000 EUR, a preto som bol veľmi zdržanlivý. Ešte jedna kritická a dôležitá 

križovatka je v pláne, ale preto zase nebudem o nej hovoriť a ty o nej tiež nehovor, lebo jedného raz 

nám to tu spočítajú, že predbiehame situácii, ale čo nepredbehnem je to, že čo sa tiež jedna vec celkom 

podarila a začína, teda, spustilo sa výmena osvetlenia, pôvodné sodíkové za letky a môžem teda akože 

povedať, že Mestská časť Rača má jeden z najväčších rozpočtov na túto výmenu a rekonštrukciu 

osvetlenia, zmenila sa webová stránka nahlasovania porúch osvetlenia. Dneska, niekedy ste museli ísť 

konkrétnemu stĺpu a odfotiť si štítok, aby ste vedeli, čo nahlasujete, dneska to teoreticky viete spraviť 

doma z izby, pokiaľ viete kliknúť na tej mape na ten stĺp, ktorý nesvieti. Budú, plánuje sa s rôznymi 

SMART technológiami a internetovým spôsobom, teda technológia, ktorá bude automaticky 

zaznamenávať nefunkčnosť svetiel. Je to síce hudba budúcnosti, ale sú tam veľké plány. Samozrejme je 

to viazané, viazané na to, ako sa bude mesto dariť. Takže držím mu palce. V Rači na to osvetlenie má 

ísť v tomto roku 900 000. Začalo sa Rybničnou a Račianskou, má tam byť aj Púchovská a Žitná. 

Dúfajme, že sa to podarí v budúcom mesiaci, je prísľub, a tiež sa zase snažím to hovoriť zdržanlivo, že 

tá Čachtická, ktorú všetci, na ktorú nadávame, jak je rozbité to koľajisko, by mala ísť do opravy, ale 

zase, až keď uvidím tam bager alebo zbíjačku, môžem o tom povedať, že už sa to koná. Ale prísľub je, 

lebo je to dlhodobo pripomienkovaná diera pri zastávke, kde špliechajú autá na čakajúcich na zastávke, 

takže tak. A možno by ma napadlo ešte všeličo iné, ale zatiaľ takto. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pani Štefanidesová s faktickou, nech sa páči.  

Ing. Júlia Štefanidesová (poslankyňa)  

Ďakujem. Ja by som takisto chcela poďakovať Miladke za upozornenie, čo sa týka chodníkov. V oblasti 

Púchovskej a Žitnej, tam okolo Drevony tak isto je chodník priam nepochôdzny, keď je, keď sú zrážky 

a zároveň chýba prechod pre chodcov v oblasti Kauflandu, tzn. že ak chodci prejdú cez ten priechod, 

ktorý je ešte skôr, bližšie do mesta pred Kauflandom, tak sa nedostanú cez ten chodník vlastne ku 

obchodu, lebo je tam hlboká mláka, takže ten chodník ako naozaj je v katastrofálnom stave a ten 

chýbajúci prechod pre chodcov, no neviem, že či je možné v súčasnosti to nejako vyriešiť, ale v podstate 

ľudia tam prebiehajú cez cestu, cez štvorprúdovku. Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem. Čo sa týka toho prechodu, tak to sme zhodou okolností pripomienkovali ešte v roku 2008, 

keď sa staval Kaufland a vtedy sa to nezapracovalo. To sú presne také veci, ktoré keď sa neurobia, keď 

sa to realizuje, tak potom sa o tom môže hovoriť ďalších 20 rokov. Žiaľbohu, nevidíme reálne, že by 

mesto tam urobilo prechod, pretože tam jednoducho to nevychádza dopravne, tam jednoducho by 

nemohla byť nejaká odbočka, ďalšie veci, takže to sú práve veci, prečo sa snažíme a verím tomu, že aj 

mesto pozerať na tie projekty tak, ako keby širších vzťahoch. Samozrejme, chyby sa vždy stanú, ale toto 

bola naozaj veľká chyba v tom 2008., myslím, že stavali Kaufland. Takže čo sa týka toho chodníka, tak 

ako som spomínal, riešime s mestom, pôvodne mali opravovať od Detvianskej po Slovnaft, to je tam, 

Púchovskú s tým, že teraz je informácia, že má byť iná časť, takže nevieme presne, to ešte nie ustálené, 

ale budeme žiadať, že keď to otvoria, aby urobili túto časť. Pán Pilinský s faktickou na pána 

Pajdlhausera. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Ďakujem. Už keď tu bolo spomenuté to osvetlenie, tak ja už som jej ďakoval osobne, ale myslím, že by 

bolo aj fajn, aby to tu odznelo aj na pléne, teda pani viceprimátorke, pani Antalovej- Plavúchovej za to, 

lebo riešili sme spolu osvetlenie asi najhoršie osvetlenej ulice v našej mestskej časti, to bola Černockého, 



 

ktorá je taká tepna pre obyvateľov Krasňan a hlavne teda v zimných mesiacoch, keď tam idú na 

električku. Ráno tma, večer tma. A teda začiatkom roku, niekedy v januári, sa tá výmena zrealizovala a 

skutočne teraz to je osvetlené tak, ako si predstavujem, že by takáto ulica osvetlená byť mala, takže ešte 

raz jej za to ďakujem. A mám hneď potom aj riadny. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ty sám na seba, faktická, či? To nemôžeš faktickú, faktickú. Jaj, ty si mal pôvodný príspevok, hej? Tak 

ho môžeš uzavrieť. Okej, nech sa páči, pán Pajdlhauser. 

Ing. Róbert Pajdlhauser (poslanec)  

Čo sa týka Kauflandu, ten chodník opakovane aj s Michalom, aj ja som cez magistrát, nie interpeloval, 

ale dával podnet na to, aby sa to riešilo. Fotografie, dopravné značenia, ktoré tam bolo nakrivo, čo ja 

viem, čo ešte. K tomu osvetleniu ešte sa nám podarilo celkom bravúrný kúsok, že na námestíčku na 

Remdezi behom týždňa nám vymenili to hlavné osvetlenie v strede, v strede námestia. Černockého - 

fajn, mal som to na stole, som tam v Dozornej rade osvetlený a neni to vždy príjemné, lebo sťažnosti 

obyvateľov sú nekonečné, ale robíme, čo sa dá. Ďakujem.  

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem, pán Pilinský, s príspevkom riadnym, nech sa páči. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Ďakujem, pán starosta, mám takú, takú trošku možno pracovno- osobnú otázku. Som si všimol, že 

kandiduješ do eurovolieb, tak sa chcem spýtať, že či, ak budeš úspešný, či budeš zvládať obidve funkcie, 

alebo ako plánuješ v prípade úspechu svojej kandidatúry do europarlamentu obsluhovať aj Brusel, 

Štrasburg a Raču. Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ďakujem za otázku, ale tá otázka je naozaj tak hypotetická, že zatiaľ som sa s ňou nezaoberal. Čo sa 

týka mojej kandidatúry, aj myslím si, že môj názor všetci poznajú, za posledných 25 rokov je totožný, 

som stredopravo orientovaný a myslím si, že európska Europeam, teda EPP Európska Ľudová strana by 

mala mať takú váhu nejakú v europarlamente, takže verím tomu, že nejakým malým spôsobom ju 

podporím, ale úprimne nerátam s tým, že by som bol niekde zvolený, takže týmto sa nezaoberám. Ale 

môžem ti povedať, sľúbiť, že keby ma tam náhodou zvolili, tak prvému dám tebe vedieť, čo sa bude 

ďalej diať. Pán Pilinský, nech sa páči. 

Mgr. Peter Pilinský (poslanec)  

Ďakujem. Ja myslím, že hlavne by si mal dať vedieť obyvateľom mestskej časti, ktorej zastupuješ. Ale 

okej, ďakujem. A chcem sa spýtať, či už ste nejakým spôsobom, teda asi ste už okresali tie trenice, ktoré 

boli medzi Naďom a tebou. Pamätám si, že keď, keď začala pandémia, ste si vymieňali nejaké diskusie, 

takže či teda je to v poriadku, že teda je líder kandidátky, či už ste si to vysvetlili. Ďakujem. 

Mgr. Michal Drotován (starosta)  

Ja som politiku nikdy nebral osobne a názory môžu byť rôzne, takže dôležité je to, aby nejaké gro 

názorov bolo spoločné a nemusíme sa na všetkom zhodnúť, takže určite v tomto nevidím nejaký zásadný 

problém. Ale ďakujem za otázku. Ak už nikto nie je prihlásený, tak ďakujem za Zastupiteľstvo, teda 

pekné sviatky. Ako som spomínal, vidíme sa na, v máji, začiatkom mája, 7. mája. Takže ďakujem pekne. 

 

17.30 – 18.00 hod. – vystúpenie obyvateľov - bez príspevku 
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